
PROCES      VERBAL

AL SEDINTEI ORDINARE A CONSILIULUI LOCAL DIN DATA DE 27.10.2011

       

        

               Convocarea  Consiliului  Local  a   fost   facuta cu  5 zile   inaintea sedintei   in  baza 
Dispozitiei Primarului nr.4489/21.10.2011, intrucat sedinta este ordinara.
       Ordinea de zi a fost adusa la cunostinta locuitorilor prin intermediul ziarului  “Viata 
Libera”, in data de 22.10.2011.
       Sedinta Consiliului Local din data de 27.10.2011 este publica, avand ca presedinte de 
sedinta pe dl. VICTOR DOBREA.

Ordinea de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului 

Galaţi din data de 27 10 2011

1. Proiect de hotarare privind aprobarea  tabelului nominal cu familiile evacuate din 

imobile restituite in natura care au acces la o locuinta sociala, conform HCL 

nr.142/11.05.2010, cu modificarile si completarile ulterioare;

2. Proiect de hotarare privind atribuirea in folosinta gratuita, GDF SUEZ ENERGY 

ROMANIA S.A., pe durata existentei statiei de reglare masurare, necesara reducerii 

si reglarii presiunii gazelor naturale in vederea alimentarii unor consumatori, a 
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terenului proprietatea publica a municipiului Galati, in suprafata de 2,00 mp, situat 

in Galati,  b-dul. George Cosbuc nr. 251 ( zona b-dul George Cosbuc c/c str. Stelei);

3. Proiect de hotarare privind modificarea si completarea anexei la H.C.L. nr. 528 

din 29.10.2009 privind atribuirea directa prin contract de concesiune S.C. Apaterm 

S.A., a obiectivului de investitii “Modernizare punct termic SC 15, Mazepa I, Galati”, 

modificata prin H.C.L. nr.91/29.04.2010 si revocarea H.C.L. nr.15/10.02.2011;

4. Proiect de hotarare privind modificarea si completarea anexei XVIII la H.C.L. nr. 

442/2002, cu modificarile si completarile ulterioare, prin includerea imobilelor C1 si 

C2 situate in Galati, str. Basarabiei nr. 121E;

5. Proiect de hotarare privind aprobarea tarifelor practicate de catre SC 

GOSPODARIRE URBANA SRL Galati, la Patinoarul Artificial Galati;

6. Proiect de hotarare privind modificarea art. 1 din HCL nr. 180/17 03 2005 in 

sensul prelungirii duratei de concesionare cu 5 ani, respectiv pana la data de 01 12 

2016;

7. Proiect de hotarare privind modificarea si completarea art.1 la H.C.L. 

nr.332/28.07.2011 privind atribuirea in folosinta gratuita Arhiepiscopiei Dunarii de 

Jos, pe durata existentei constructiei, a terenului proprietate a municipiului Galati, 

administrat de Consiliul Local, in suprafata totala de 8427 mp. situat in Galati str. 

Prelungirea Traian nr.1;

8. Proiect de hotarare privind modificarea si completarea articolului 1 din HCL 

nr.422/01.09.2005 in sensul prelungirii duratei de concesionare cu 5 ani, respectiv 

pana la data de 31.08.2016;

9. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de executie a bugetului de venituri 

si cheltuieli a municipiului Galati, pe trimestrul III, al anului 2011;

10. Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului general de venituri si cheltuieli 

al municipiului Galati;

11. Proiect de hotarare privind modificarea si completarea art.1 al HCL nr.640/22 12 

2009 privind instituirea unor taxe speciale pentru anul 2010;

12. Proiect de hotarare privind aprobarea actului aditional la contractul de asociere 

incheiat intre Asociatia Handbal Club Otelul Galati si municipiul Galati;

13. Proiecte de hotarari privind  desemnarea unui reprezentant al Consiliului Local 

al municipiului Galati in Consiliul de administratie la unitatile scolare;

14. Proiect de hotarare privind aprobarea actului aditional la contractul de asociere 

incheiat intre FOTBAL CLUB POLITEHNICA  si Municipiul Galati;

15. Proiect de hotarare privind acordarea unor ajutoare de urgenta;
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16. Proiect de hotarare privind aprobarea ajutorului de urgenta constand in lemne 

de foc pentru sezonul rece al anului 2011;

17. Proiecte de hotarari  privind aprobarea unor PUD;

18. Proiect de hotarare privind aprobarea bilantului termoenergetic la nivelul 

municipiului;

19. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei si statului de functii la 

Politia Locala Galati;

20. Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii Consiliului Local al municipiului 

Galati in vederea constituirii Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara ECOSERV si 

aprobarea Actului Constitutiv si a Statutului Asociatiei de Dezvoltare 

Intercomunitara ECOSERV;

21. Proiect de hotarare privind incetarea calitatii unui  membru in Consiliul de 

Administratie la SC ADMINISTRATIA PIETELOR AGROALIMENTARE SA Galati;

22. Proiect de hotarare privind numirea  unui  membru in Consiliul de Administratie 

la SC ADMINISTRATIA PIETELOR AGROALIMENTARE SA;

23. Proiect de hotarare privind finantarea de la bugetul local a Revistei Culturale 

ANTARES, pe anul 2011;

24. Stenograma sedintei din 29 09 2011;

25. Interpelari, interventii, cereri;

26. Diverse;

DL.PRESEDINTE DOBREA V.
Buna  ziua,dlor  consilieri,invitati,   buna  ziua  dle  Primar.  Propun   sa   incepem  lucrarile 
sedintei de astazi. In sala suntem prezenti 22 consilieri din totalul de 27. Lipsesc motivat 5 
consilieri: dl. Bugeag Ghe., dl. Ion D.,dl. Olaru C., dl. Podlati L., dl. Radu Ghe. Siau 
exprimat dorinta sasi prezinte problemele in fata CL, dl. Ciuca Constantin, presedintele 
Asociatiei de pensionari Galati, dl. Gafituc Laurentiu, presedintele Asociatiei judetene a 
asociatiilor de proprietari si cu voia dvs., subsemnatul. Il rog pe dl. Ciuca sasi prezinte 
problema.
DL. CIUCA CTIN
As vrea sa spun in primul rand, buna ziua, dlor consilieri locali, invitatilor si as vrea sa 
spun in mod deosebit un buna ziua deputatilor si senatorilor de Galati, daca sunt prezenti 
in sala. Daca nu sunt prezenti in sala, sa ne spuna pentru ce iam votat, sa ne reprezinte in 
Parlamentul Romaniei, la institutiile locale si internationale, daca este posibil. Asa cum sa 
spus, ma numesc Constantin Ciuca si reprezint Asociatia de pensionari 2007 din Romania, 
Galati. Avem inscrisi in cadrul organizatiei 1736 de familii. Cel putin cate 1012 familii, 
pe zi, vin si ne intraba ce ganduri avem cu ei, ca organizatori. Ii ducem la cimitir, le creem 
conditii de viata, intervenim pentru ei la CL, Prefectura, la dl. Primar si aici vreau sa ma 
refer la caldura. Cred ca suntem un oras printre ultimile din tara care la ora asta, nu sa dat 
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caldura, nu sau facut probele, nu sa incarcat instalatia. Cine este de vina, sa raspunda. 
Daca intrebam Primaria, nu este de vina, intrebam Apaterm, nu este de vina, intrebam 
Electrocentrale,  CETul,  nu   sunt  de  vina.  Cine  este  de  vina  dlor  consilieri   si   stimati 
invitati? Nu este nimeni. Atunci este politicul si va spun despicat si foarte clar, atata timp 
cat politicul intervine si se amesteca in toate problemele minore, nu se va ajunge la nici un 
rezultat in orasul Galati si o spun foarte clar. Daca domnia sa, dl. Primar Dumitru Nicolae 
facea parte din alta organizatie politica, la ora actuala, galatenii aveau caldura. Solicitam 
sa lasam orgoliile la o parte, politice si sa facem ceva pentru cetatenii orasului Galati, 
indiferent ca fac parte de la PSD, PC, PNL, PDL, UNPR. Pe noi ne intereseaza caldura. Ce 
vreti, sa ducem pensionarii, reci deja, la cimitir?Va rugam foarte mult si va rog in numele 
celor 1700 de familii sa faceti tot efortul posibil, ca astazi sa luati o hotarare demna si sa 
dati ceea ce ne trebuie, pentru cetatenii orasului Galati. Nu numai pensionarii au nevoie de 
caldura, si elevii si copii de la gradinite si studentii. Hai sa nui aruncam si sa ne vedem de 
interesele noastre proprii. Interesele noastre proprii sunt atunci cand rezolvam problemele 
cetatenilor din Galati. Va doresc mult succes si daca am gresit cu ceva si am jignit pe 
cineva, va rog sa ma scuzati. Va rog sa luati o masura concreta, astazi si sa nu mai dam 
vina pe Primar, pe Apaterm, pe CET. Cineva este vinovat, cineva trebuie sa raspunda. Va 
multumesc.
DL. PRESEDINTE DOBREA V.
Va multumesc, dau cuvantul dlui Gafituc Laurentiu.
DL. GAFITUC L.
Buna ziua, dlor invitati, dle Primar, dlor consilieri. In calitate de presedinte al Asociatiei 
judetene a asociatiilor de proprietari Galati, am cerut in mod imperativ, necesar, sa depun 
un memoriu astazi,  catre CL Galati.  Permitetimi sa dau citire,  foarte pe scurt,  acestui 
memoriu. „Urmare a Comisiei de dialog social ce a avut loc in data de 26.10.2011, la 
Teatrul Dramatic, pe fondul lipsei furnizarii de agent termic catre populatia orasului, se 
impune formularea prezentului memoriu, pe care va rugam sal luati in considerare, opinia 
generala, exprimata de catre reprezentantii  asociatiilor de proprietari si   locatari,  atat in 
cadrul Comisiei de dialog social,  cat si  prin alte modalitati,  memorii,  cereri,  depuse la 
sediul  autoritatilor publice galatene,  prin care asociatiile de proprietari doresc o relatie 
directa cu S.C. Electrocentrale Galati,  fara intermediarul S.C. Apaterm Galati.  In urma 
ofertelor expuse de reprezentantii S.C. Apaterm Galati si S.C. Electrocentrale Galati in 
Comisia de dialog social, sa constatat ca S.C. Electrocentrale Galati poate oferi distributia 
agentului termic catre populatie, in conditii mult mai avantajoase decat S.C. Apaterm, atat 
din punct de vedere  tehnic, cat  si  economic.  S.C. Apaterm Galati  a subliniat  ca poate 
furniza agent termic catre populatie in aceleasi conditii pe care le cunoastem. Mai exact, 
asigurarea unei temperaturi intre 4560 grade, apa calda, respectiv, 6070 grade pe caldura. 
Pretul gigacaloriei este de 247 lei, incepand cu data de 1.10.2011. Din experienta celor 20 
de ani, apreciem ca acceptarea ofertei S.C. Apaterm Galati, ar fi nu numai ilegala, avand in 
vedere ca aceasta societate nu mai detine licenta de operare, inca de la 1.01.2011, dar si 
extrem de impovaratoare pentru populatie. In contra partida, S.C. Electrocentrale Galati, s
a oferit sa furnizeze direct agent termic de circa 75 gr., iar pretul unei gigacalorii poate fi  
de   200   lei.   Asociatiile   de   proprietari   siau   exprimat   opinia   unanima,   de   a   deveni 
beneficiarii  directi  ai  S.C.  Electrocentrale  Galati,  apreciind  ca  oferta  publica  a  acestei 
societati este mult mai avantajoasa fata de oferta S.C. Apaterm Galati. Va solicitam sa 
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respectati obligatiile impuse de sarcina domniilor voastre, de Legea 51/2006, sa tineti cont 
de optiunile electoratului  care va ales  in anul 2008, va asteptat  ieri,   la  intalnirea din 
26.10.2011, iar astazi sa deplasat la sediul dvs pentru ca altfel, se pare ca alesii nu sunt 
interesati   sa   slujeasca   nevoilor   celor   care   iau   ales.   Sa   constatati   ca   oferta   S.C. 
Electrocentrale Galati, asumata public, indeplineste conditiile de protectie sociala in relatia 
cu   consumatorii   de   agent   termic,   precum  si   criteriile   din   punct   de   vedere   economic. 
Cerem,   in   mod   imperativ   sa   va   indepartati   de   polemici   politice,   care   nu   tin   de   cald 
electoratului  galatean,   sa  organizati  de   indata  o   sedinta  de  CL,   in  care   sa   adoptati   o 
hotarare, prin care sa dispuneti atribuirea directa a serviciului de furnizare de agent termic 
catre populatie, in conditiile legii, in favoarea S.C. Electrocentrale Galati si nu in ultimul 
rand, as avea o intrebare pentru dl. Primar. Cum vegheaza dumnealui, in urma alegerilor 
celor doua mandate, pe care dumnealui lea sustinut in fata electoratului galatean si ce ar 
putea sa ne raspunda, acum, cand se va da caldura catre populatie si care sunt solutiile. 
Eventual, poate dlui are o solutie si are amabilitatea sa ne raspunda. Multumesc.
DL. PRESEDINTE DOBREA V.
Va informez, conform regulamentului,  domnul are dreptul sasi spuna cuvantul.  Noi il 
ascultam,  daca  sunt  comentarii,   le  putem face.  Asa  cum am anuntat,  doresc  sa  supun 
atentiei dvs si dlui Primar o problema. Se refera la Parcul CFR, parc care se afla intro 
zona  putin  populata  de   alte   elemente  de  distractie   si   petrecerea   timpului   liber  pentru 
populatia din zona. Parcul desi a suferit cateva imbunatatiri in ultima vreme, e departe de a 
fi un parc la nivel european si a ceea ce ne dorim astazi. Rugamintea mea esta sa incercam 
sa gasim, cel putin in anul viitor, ceva fonduri, astfel incat in acest parc sa apara locuri de 
joaca pentru copii, piste pentru biciclete si role, eventual o incinta pentru catei si tot ceea 
ce necesita un astfel de parc, astfel incat, locuitorii din acea zona sasi poata petrece timpul 
liber  si  sa  putem beneficia  de acel  parc care,   intradevar,  din punctul  meu de vedere, 
reprezinta o istorie a Galatiului. Multumesc.
Sia mai exprimat dorinta de a vorbi in fata CL dl. consilier Trif Viorel.
DL. TRIF V.
Domnule presedinte, multumesc pentru cuvantul acordat. Domnule Primar, stimati colegi, 
vreau sa supun atentiei dvs o problema legata de necesitatea asigurarii agentului termic in 
regim de urgenta catre galateni, o problema care siar putea gasi o solutie in proiectul pe 
care  noi,  grupul  PDL,   lam  inaintat  dlui  Primar  Dumitru  Nicolae,   fiind   inregistrat   la 
registratura generala a Primariei, in data de 21.10.2011. Proiectul a fost supus unei discutii 
cu dl. Primar, in doua randuri si de asemenea, acest proiect a fost dus de mine personal la 
fiecare comisie din cadrul CL. Consideram, avand in vedere gravitatea situatiei in care ne 
aflam, in sedinta de azi a CL, acest proiect trebuie sa fie inclus pe ordinea de zi si sa intre 
in dezbatere publica, pentru a gasi, in regim de urgenta si fara nici o intarziere, solutia 
legala de asigurare a agentului termic pentru toti locuitorii municipiului Galati, care sunt 
bransati la sistemul centralizat de energie termica. In acest sens, rugamintea mea catre dl. 
Primar, este sa binevoiasca sa introduca acest proiect pe ordinea de zi. Astept un raspuns 
de la dl. Primar. Multumesc.
DL. CIUMACENCO N.
Dle presedinte, dle Primar, stimati colegi si invitati. Vad ca de cateva zile asistam la tot 
felul   de   intalniri   organizate   de   diversi   conducatori   ai   acestui   oras,   in   care   dezbatem 
problema caldurii. Chiar cred ca e o problema foarte importanta si trebuie sa o rezolvam. 
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Nu cred ca nici unul dintre noi, nu avem abilitatea juridica, daca trebuie sa furnizeze catre 
Galati, Apatermul sau Electrocentrale, dar eu consider necesar sa fac unele precizari. In 
momentul in care noi am acceptat varianta cu Electrocentrale, pe care unii dintre dvs o 
prezinta ca o solutie salvatoare si foarte buna, galatenii trebuie sa stie un lucru si ma refer 
si la presedintii de asociatii, prezenti de fata, chiar trebuie sa stie aceste lucruri si anume, 
faptul   ca,   in   momentul   respectiv,   Apaterm   intra   in   faliment,   prin   programul   de 
reorganizare, pe care dorim sal aprobam si care asteapta un raspuns in instanta, sar sterge 
toate penalitatile catre populatie, populatia urmand sa plateasca doar baza datoriilor si la 
randul nostru,  sunt  sterse datoriile catre  Electrocentrale.  Ceea ce vreau sa va spun,   in 
momentul in care ar intra in faliment, procedura de faliment spune ca, cei care au creante, 
bani de luat de la Apaterm, vor fi obligati, in regim de urgenta, sasi recupereze banii. 
Adica, stimati galateni, daca maine da faliment Apaterm, dvs., intro perioada foarte scurta 
de timp, veti fi batuti la usa de catre Electrocentrale, daca nu ,de instanta si va va obliga sa 
dati banii pe carei datorati. Sunt cele cateva mii de galateni care au datorii catre asociatiile 
de proprietari si catre Apaterm. Stiti ce sar intampla? Cateva mii de galateni ar ramane 
fara locuinte, pentru ca, li sar pune sechestru pe bunuri. Cred ca este foarte bine sa stiti 
aceste lucruri in momentul in care luam o hotarare cu Electrocentrale sau cu Apaterm, 
trebuie sa fim constienti de toate riscurile. Si mai mult de atat, la fel de bine vin colegii de 
la Electrocentrale si spun ca pot furniza cu 25 lei mai ieftin. Rugamintea mea, catre CL si  
catre galateni, sa cantariti cu atentie si haideti sa luam solutia cea mai buna. Si va mai spun 
o treaba, colegilor de la PDL, e o lupta electorala intre noi, pe subiectul acesta, in care nu 
castiga nimeni, nici noi, nici voi. Singurii care pierd sunt locuitorii Galatiului si e pacat. 
Eu as propune Cl si dlui Primar, poate ca ar fi  cazul sa facem si noi plangeri penale 
impotriva celor care nu dau caldura, fie Electrocentrale, fie Prefect, care vad ca, mai nou, 
apare mai mult pe la televiziune si  in sedinte publice. Cred ca trebuie sa aratam si noi ca 
suntem barbati, sa facem ceea ce ar trebui sa facem. Multumesc.
DL. PRESEDINTE DOBREA V.
Ultima persoana, dl. Mihai Alin, dupa care am sistat orice discutie.
DL. MIHAI A.
Domnule   viceprimar,   sa   stiti   ca   nu   e   in   totalitate   adevarat   ceea   ce   spuneti.   Legea 
falimentului   nu   presupune   o   recuperare   imediata   a   creantelor.   Apaterm   este   in 
reorganizare, nu este data in faliment. Procedura de reorganizare, pana la plata datoriilor ,  
poate dura 2,3 ani. Iar in ceea ce priveste problema stergerii penalitatilor, care o spuneti 
dvs., atata timp cat apare o lege, ce se aplica, Electrocentrale nu va mai percepe penalitati 
de la Apaterm iar Apaterm nu va mai percepe penalitati de la populatie. E complet eronat 
ce ati spus, sa stiti. E punctul meu de vedere si cred ca nu stapaniti problema.
DL. PRESEDINTE DOBREA V.
Domnule Cristea, va rog, sunteti ultimul.
DL. CRISTEA M.
Domnule presedinte,  stimati  colegi,  am urmarit  si  eu ce sa  intamplat  in ultimele zile, 
interventii, propuneri si rareori, cred ca aproape niciodata, din 1992 si pana acum, de cand 
sunt   consilier,   nam   auzit   debitate   o   suma   mai   mare   de   aberatii,   de   propuneri   si   de 
incercari institutionale, ca in ultima saptamana. Nastrusniciile pe care leam auzit sunt atat 
de mari, incat, miam pus intrebarea, daca merita sa intram in discutii, pentru ca e foarte 
complicat sati spui un punct de vedere tehnic si economic, bine fundamentat, in fata unor 

6



oameni,  care nu au nici cunostintele tehnice,  nici economice,  nici  experienta necesara, 
pentru a le cantari. Eu nu inteleg un lucru. Conform legilor statului roman, cei responsabili 
de serviciile publice, sunt : Primarul si CL. De aici pornesc deciziile. Primarul raspunde 
personal de calitatea serviciilor  publice  intro comunitate.  Vad ca in alte parti,  cu alte 
institutii, intreprinderi, se baga peste ceea ce inseamna responsabilitatea acestei institutii, 
ceea   ce  este   inadmisibil.  Noi  nu  avem ce  discuta  cu  ANRSCul,   nu   stiu  ce   cauta   la 
masa,vorbesc de institutie, nu de persoana, pentru ca, persoana poate sa aiba si calitatea de 
sot si de mama si de tata. Chestiunea este ca aici, si aici este ultimul loc unde stam de 
vorba, nu am vazut nici un fel de propunere, pentru ca sunt 1 milion de argumente. CETul 
nu  poate  sa  dea  caldura   la  pretul  ala.  Daca  dau afara maine   jumatate  dintre  angajatii 
Apatermului, avand in vedere salariul mediu si puteti vedea in buget, este dublu decat la 
Apaterm, cu jumatate din oameni,  Apatermul va costa mai scump, decat  costa astazi, 
pentru   ca   salariile   sunt   duble.   Am  auzit   din   gura   directorului   de   la   CET,   o   aberatie 
incredibila, ca poate sa dea, fara nici o subventie, cu 200 lei gigacaloria. Oameni buni, 
stimati galateni, daca intereseaza pe cineva, acestea sunt minciuni, sunt niste aberatii. Cum 
putem sa stam de vorba, sa organizam sedinte de CL, pornind de la niste aberatii pornite 
de la niste oameni care nu stiu si nau habar de ceea ce inseamna incalzirea in orasul 
Galati? Nu au habar, nu stiu nimic, nu inteleg nimic. Cum putem sa organizam asemenea 
sedinte? Mi se pare incredibil. Va spun, de 20 de ani nu am intalnit o asemenea situatie. 
De obicei, exista un bun simt, cand oamenii se pricepeau, se bagau, dar sa lase la masa pe 
cei care se pricep. Stau si ma gandesc ca avem un Primar care este termoenergetician si 
nul asculta nimeni si fel de fel de meserii, tamplari s.a.m.d. isi dau cu parerea si nul 
asculta   nimeni   pe   Primar.   Eu   personal,   nu   sunt   in   partid   cu   Primarul,   dar   e 
termoenergetician, omul stie cei aia gigacalorie de foarte multa vreme. Deci, daca e sa 
luam o hotarare, eu va spun, nu ne bagam in acest tip de discutii, navem ce cauta. Vin 
asocieri de asociatii, presedinti de asociatii, cu camasa portocalie si ne pun la punct in 
consiliu si noi ii lasam sa vorbeasca. Aici e parlamentul local, oameni buni. Discutam si ne 
respectam unii pe altii, ne mai certam aici, dar orisicat, nu venim cu camasa portocalie la 
microfon, cu un text scris de altcineva si ne pretindem reprezentantii  comunitatii. Este 
inadmisibil, suntem parlamentul local. Poti prezenta un punct de vedere personal si sa nu 
uitam ca, la masa aceasta, daca e sa discutam de asociatii de proprietari, sa nu uitam un 
lucru, dle presedinte, sa nu uitam ca sa ajuns in situatia aceasta si datorita faptului ca nu 
sa platit.
DL. PRESEDINTE DOBREA V.
Dau cuvantul domnului Primar.
DL. PRIMAR
Domnilor,  eu ascult  de foarte mult  timp, nas vrea sa fac polemica. Vreau sa va citez 
numai  niste  date.   Ieri,  Guvernul  Romaniei  a  aprobat   la  20 de municipii  din  tara,   fara 
Galati, ca are o alta culoare. Al doilea lucru, datimi voie sa citez niste date, ca la asta ne 
pricepem toti. In revista „Capital” nr.1/7 august/2011, scrie asa : profit obtinut, RENEL 
BANAT,   26,75%   ;   ROMGAZ   MEDIAS,   profit   obtinut,   18,29%;   baietii   destepti   din 
energie, din preturile de acolo, profit de 30, 30 si ceva%. Asteas realitatile, nu ce le ziceti 
voi, fratilor. Adica cum, pe gazul nostru, pe munca noastra, vin unii care sug si nu ne mai 
dau   noua   caldura?   A   doua   problema,   finantarea   de   la   bugetul   statului   pentru   pret 
combustibil   si   reabilitarea   sistemului   de   incalzire.   Galatiul   are   82.000   apartamente. 
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Impreuna  cu  Constanta   si  Craiova,   sunt  primele   trei   orase  din   tara   cu   asa  numar  de 
apartamente.   Asta   este   problema,   ce   bani   nea   dat   Guvernul   pentru   asigurarea 
combustibilului,   138   lei/gigacalorie   si   17   lei   pe  partea  de  modernizare.  Arad,  34.000 
apartamente, a dat 219 lei/giga si 82 pentru modernizare; Suceava, 22.000 apartamente, 
349 lei/giga, 21 lei pentru modernizare; Brasov, 15.000 apartamente, 284 lei/giga si 100 
lei   pentru   modernizare.   Aceste   realitati   arata   ca   la   noi   Guvernul   trateaza   diferentiat 
cetatenii Tarii Romanesti. Nu se poate asa ceva, puteti sami spuneti ce vreti. De la biroul 
senatorial, ati primit si voi de la Marius Necula scrisori in cutiile postale „primaria nu vrea 
sa aplice Legea 175/2010”, aceea cu penalitatilere nu prevede de unde se iau banii ca sa 
plateasca astea, e o lege buna de azvarlit. Nu va inchipuiti ca, daca aveam o solutie, eram 
primul  care  o   rezolvam.  Dar   la  Parlament,  probabil  ca,  unul  de   la   finante  a   fost  mai 
destept. Eu am vorbit cu ei si au zis, domnule e bine ca e asa. Nu putem aplica o lege si eu 
vreau sa spun si dlui Gafituc si sotiei dansului, care nu mai sfarsea sa spuna ca Primaria 
nu vrea. Eu vreau, dar nu avem cum. Cineva trebuie sa plateasca si ala nul gasim. Stiti ca 
Apaterm este declarat in insoventa. Asteptam niste hotarari de la tribunale, sa ne lamurim 
cu problema, carei o  treaba deosebit  de importanta.  Daca rezolvam aceasta problema, 
atunci e bine. Si acum, vreau sa ma refer un pic la Electrocentrale. Daca va uitati, in lumea 
asta  mare,  unde sunt   incalziri,  veti  constata  doua  lucruri   :  ca  pierderile   in   retelele  de 
transport sunt sub 5%, la noi sunt 12%, de altfel sau si scos din evidente. Al doilea lucru,  
pierderile din retelele de distributie sunt 22% si ar trebui tot 5% sa fie, aici ar trebui sa 
facem investitii. Electrocentrale, cand pornim incalzirea, are la 2 saptamani cate o avarie 
majora, de ne distruge o buna parte din strada si o repara un „iepurasul” SRL pe aici si nu
i bine asa. Cei care studiaza, stiu un lucru. La centralele din Tara Romaneasca si din 
lume, la 10 megawati instalat, este un om. La noi cred ca e invers, dar nu astai treaba, 
pentru ca probabil au niste probleme acolo. Trebuie sa gasim solutia totusi in viitor, si noi 
si dansii, ca sa reducem totusi cheltuielile, pentru ca, populatia nu suporta. Noi am cerut sa 
se preia de catre CL acum 5 ani Electrocentrale, sigur, eram cu inima indoita atunci, pentru 
ca   stiam   care   sunt   problemele.   Vreau   sa   va   spun   totusi   un   lucru   la   toti   cei   de   aici. 
Electrocentrale nu are rolul numai sa produca energie electrica si caldura, are rolul ca la 
cutremur, un grup sa se separe si sa devina independent. Sa mai facut ceva in directia 
asta? Nimic. Mai sunt niste grupuri de siguranta la combinat, toates scoase din functiune. 
Sa nu dea Dumnezeu sa avem vreun cutremur, ca eu lam mai trait pe unul sil mai traiesc 
si pe al doilea. Solicit, fara nici un fel de echivoc, sa se dea imediat drumul la caldura, iar 
daca dl. profesor mia dat o veste buna, ne da si ceva bani Guvernul, sa incercam sa ne 
tinem, ca sa nu mai ramanem in incurcatura. Pentru asta, fac un apel la cetatenii orasului 
Galati si in special la presedintii de asociatii. Mie numi plac iesirile astea la rampa, pentru 
ca sunt pe langa problema. Am foarte multe date, uite, va mai dau, Electrocentrale a marit 
pretul la energie termica cu 84% in ultimii 4 ani,   incetul cu incetul.  Si eu va spun ca 
preturile sau marit, fara a respecta totusi legea. Intro parte zice un lucru, cei care raspund 
de incalzire si de organizarea si de reglarea ei si tot ce vrei, este Primarul si CL. Nu zice 
Electrocentrale, nu zice altceva. Si eu zic cai bine sa ne ajutam pe toti, pentru ca nu facem 
nimic cu asta. Eu nu vreau sa port polemica, mai departe, am aici suficiente date, sa stiti ca 
toate sunt lamurite.
DL. PRESEDINTE DOBREA V.
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Multumim dlui Primar. Problema incalzirii in Galati este o problema majora si trebuie 
discutata in CL. Asa cum sa spus aici, cei care raspund de aceasta problema, sunt CL si 
Primarul   orasului   Galati,   dar   hotararea   trebuie   luata   intrun   context   legal   si   conform 
regulamentului. Dle Primar, sa facut o propunere visavis de o hotarare si intrebarea 
mea este daca dvs. acceptati introducerea acestei hotarari pe ordinea de zi?
DL. PRIMAR
Astazi nu avem cum sa acceptam , dar putem face o sedinta in 2,3 zile de acum, incolo, 
nici  o  problema.  Insa ea  trebuie sa   treaca pe la   toate  comisiile,  nu asa,  sa  venim sub 
presiune. Presiunea nu spune nimic.
DL. PRESEDINTE DOBREA V.
Da, dle Primar, aveti dreptate, trebuie respectat regulamentul. A fost o intrebare, dvs. nu 
sunteti de acord cu introducerea ei, dar ati promis ca in 3,4 zile, putem sa avem o sedinta 
de indata.
DL. PRIMAR
Nu, de indata, ci ordinara.
DL. TRIF V.
Avand   in  vedere   tergiversarea  acestei  probleme,  grupul  PDL,  avand si   sustinerea  PC, 
convoaca  in   regim de  urgenta,  cu  1/3 de semnaturi  din numarul  de  consilieri  alesi,  o 
sedinta extraordinar, luni, aici, la Prefectura, incepand cu orele 15,00. Am sa depun la dl. 
Secretar acest convocator, multumesc.
DL. APETRACHIOIE D.
Domnule presedinte, mai sunt consilieri in sala, ce facem transformam in dialog?
DL. PRESEDINTE DOBREA V.
Trecem la sedinta  ordinara.   Imi  pare rau ca asistenta  nu a primit  un raspuns direct  si 
concret.   Banuiesc   ca   toti   presedintii   de   asociatii   ar   fi   asteptat   din   partea   noastra   o 
rezolvare, astazi. Din pacate, nu se poate. Hotararea nu a fost acceptata sa o discutam in 
mod legal si  democratic. Dl. Primar a propus, in schimb, ca in cateva zile, vom putea 
dezbate, intrun cadru legal aceasta, si sa luam o hotarare, cea mai buna, pentru galateni. 
Trecem la ordinea de zi. Dle Primar, avem pe ordinea de zi 26 puncte. Intrebarea mea era 
aceasta. Dle Rainea, incheiem aceste discutii.
DL. RAINEA N.
Dle presedinte, va rog frumos, datine si noua voie sa spunem doua vorbe, pentru ca , am 
stat cuminte in banca mea, am cerut sami dati cuvantul si vreau numai doua vorbe sa va 
spun. Sa spus foarte clar ca legea prevede ca, de caldura raspunde Primarul. Ce negocieri 
sa mai purtam si cand?
DL. PRESEDINTE DOBREA V.
Primarul si CL.
DL. RAINEA N.
Deci, e incheiata problema.
DL. DOBREA V.
Nui incheiata deloc, astai problema.
DL. RAINEA N. 
Trebuie ca dumnealor sa ne dea voie sa dam caldura la oameni? E atata lume aici, care 
pleaca cu o impresie proasta despre noi si asa nu suntem bine vazuti. Eu nu am cerut voie 
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decat sa vorbesc, nu fac ca cei din PDL care, vad ca aici, nui decat sa nu spun, obraznicie. 
Vorbeste fiecare cand vrea si raspunde neintrebat.
DL. PRESEDINTE DOBREA V.
Si dvs. ati facut la fel.
DL. RAINEA N.
Am cerut acordul.
DL. PRESEDINTE DOBREA V.
Nu vam dat   acordul.  Dl.  Primar,  pe  ordinea  de  zi   sunt  2  puncte  care   fac   referire   la 
Apaterm, punctul 3 si 18. Eu am propunerea, avand in vedere situatia tulbure si neclara in 
care se afla aceasta societate, sa le scoatem de pe ordinea de zi. Din punctul meu de vedere 
nu sunt extrem de presante.
DL. PRIMAR
Domnule, eu nu leas scoate, dar daca dvs. vreti sa le scoatem ca nus de importanta...
DL. PRESEDINTE DOBREA V.
Dumneavoastra hotarati.
DL. PRIMAR
Da, eu hotarasc, le scot.
DL. PRESEDINTE DOBREA V.
Da, multumesc. Tot la sedinta de data trecuta, toti consilierii au hotarat ca dvs. ar fi trebuit 
sa veniti cu un raspuns, visavis de Teatrul de papusi. Ati fost mandatat si toti consilierii 
au aprobat.
DL. APETRACHIOAIE D.
Domnule presedinte, trebuia sa intram in ordinea de zi, nu la Teatrul de papusi.
DL. PRESEDINTE DOBREA V.
Imi pare rau, nu vam dat cuvantul. Va rog frumos, este o chestiune, dvs. ati votato, toti 
am votato, va citesc regulamentul . Dle Primar, aveti un raspuns?
DL. PRIMAR
Navem un raspuns.
DL. APTRACHIOAIE D.
Regulamentul, presedintele de sedinta trebuie sal aplice, nu sa mil citeasca mie.
DL. PRESEDINTE DOBREA V.
O sa vil  citesc,  pentru ca,  am constatat  ca nul  stiti.   Intram in ordinea de zi.  Propun 
aprobarea procesului verbal de la sedinta de data trecuta. 
Cine este pentru?                                21 voturi 
Cine este impotriva?                            0 voturi
Cine se abtine?                                     1 vot                            {dl. Gavan E.}
DL. GAVAN E.
Dacami dati voie, in conditiile in care dl. Primar spune ca na avut timp de teatru, na avut 
timp de Apaterm, de gigacalorie, de caldura, propun sa radem din procesul verbal ideea 
asta absurda, ca noi putem sa mandatam Primarul ,sa analizeze   o situatie. A propus dl. 
Primar ca sa tinem o sedinta extraordinara in 2,3,4,5 zile pe subiectul propus de colegii de 
la PDL. In conditiile in care, un subiect banal ca Teatrul „Gulliver” nu este pus pe ordinea 
de zi, acesta este mai putin important decat caldura in apartamente.
DL. PRESEDINTE DOBREA V.
Care este propunerea dvs.?
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DL. GAVAN E.
Sa radem, tai toata pozitia din procesulverbal, nam luat cuvantul in sedinta trecuta, de 
aceasta ma abtin la procesul verbal
DL. PRESEDINTE DOBREA V.
Daca sunteti de acord cu modificarea facuta de dl. consilier? 
DL. GAVAN E.
Eu ma abtin la acest proces verbal, considerand ca nam spus nimic in sedinta trecuta.
DL. PRESEDINTE DOBREA V.
Trecem la ordinea de zi, daca are cineva comentarii?
DL. AVRAM R.
Da,   nu   neaparat   pe   acest   punct   vreau   sa   iau   cuvantul.   La   sedinta   grupurilor   CL   de 
dimineata, sa hotarat ca inainte de fiecare punct, sa ne informeze dl. Secretar, cate voturi 
sunt  necesare  pentru  adoptarea   respectivului  material   si  daca  are  avizul   comisiilor  de 
specialitate, ca sa stim cum votam.
DL. PRESEDINTE DOBREA V.
Il rog pe dl. Secretar sa raspunda dluiAvram.
DL. SECRETAR
Avem aviz favorabil pentru toate proiectele de pe ordinea de zi si am instiintat la fiecare 
care este numarul de voturi care trebuie.
DL. AVRAM R.
Dimineata sa discutat in felul urmator, sa prezentati presedintelui de sedinta, daca are 
avizul de fond si cate voturi sunt necesare si no sa mai fiti implicat in a pronunta aceste 
cifre, o sa spuna dumnealui, dar sa stim in cunostinta de cauza.
DL. PRESEDINTE DOBREA V.

1. Proiect de hotarare privind aprobarea  tabelului nominal cu familiile evacuate din 

imobile restituite in natura care au acces la o locuinta sociala, conform HCL 

nr.142/11.05.2010, cu modificarile si completarile ulterioare;

Are avizul favorabil si e necesar sa avem 14 voturi pentru aprobare. Daca sunt comentarii?
Cine este pentru?                                19 voturi
Cine este impotriva?                            0 voturi
Cine se abtine?                                     0 voturi
Lipsesc din sala 3 consilieri {dl. Trif V., dl. Gavan E., dl. Bucatanschi M.}

2. Proiect de hotarare privind atribuirea in folosinta gratuita, GDF SUEZ ENERGY 

ROMANIA S.A., pe durata existentei statiei de reglare masurare, necesara reducerii 

si reglarii presiunii gazelor naturale in vederea alimentarii unor consumatori, a 

terenului proprietatea publica a municipiului Galati, in suprafata de 2,00 mp, situat 

in Galati,  b-dul. George Cosbuc nr. 251 ( zona b-dul George Cosbuc c/c str. Stelei);

Are aviz favorabil, pentru ca este patrimoniu, este necesar sa avem 18 voturi, daca sunt 
comentarii? Daca nu, am eu un comentariu. Din punctul meu de vedere, mi se pare corect 
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sa   aprobam   acest   proiect   de   hotarare   pe   durata   contractului   si   nu   pe   data   existentei 
constructiei.
Cine este pentru?                                19 voturi
Cine este impotriva?                            0 voturi
Cine se abtine?                                     0 voturi
Lipsesc din sala 3 consilieri {dl. Trif V., dl. Gavan E., dl. Bucatanschi M.}

3. Proiect de hotarare privind modificarea si completarea anexei la H.C.L. nr. 528 

din 29.10.2009 privind atribuirea directa prin contract de concesiune S.C. Apaterm 

S.A., a obiectivului de investitii “Modernizare punct termic SC 15, Mazepa I, Galati”, 

modificata prin H.C.L. nr.91/29.04.2010 si revocarea H.C.L. nr.15/10.02.2011;

Este scos de pe ordinea de zi.

4. Proiect de hotarare privind modificarea si completarea anexei XVIII la H.C.L. nr. 

442/2002, cu modificarile si completarile ulterioare, prin includerea imobilelor C1 si 

C2 situate in Galati, str. Basarabiei nr. 121E;

Are avizul favorabil si e necesar sa avem 14 voturi pentru aprobare. Daca sunt comentarii?
Cine este pentru?                                19 voturi
Cine este impotriva?                            0 voturi
Cine se abtine?                                     0 voturi
Lipsesc din sala 3 consilieri {dl. Trif V., dl. Gavan E., dl. Bucatanschi M.}

5. Proiect de hotarare privind aprobarea tarifelor practicate de catre SC 

GOSPODARIRE URBANA SRL Galati, la Patinoarul Artificial Galati;

Are avizul favorabil si e necesar sa avem 14 voturi pentru aprobare. Daca sunt comentarii?
Cine este pentru?                                19 voturi
Cine este impotriva?                            0 voturi
Cine se abtine?                                     0 voturi
Lipsesc din sala 3 consilieri {dl. Trif V., dl. Gavan E., dl. Bucatanschi M.}

6. Proiect de hotarare privind modificarea art. 1 din HCL nr. 180/17 03 2005 in 

sensul prelungirii duratei de concesionare cu 5 ani, respectiv pana la data de 01 12 

2016;

Are avizul favorabil si e necesar sa avem 14 voturi pentru aprobare. Daca sunt comentarii?
Cine este pentru?                                19 voturi
Cine este impotriva?                            0 voturi
Cine se abtine?                                     0 voturi
Lipsesc din sala 3 consilieri {dl. Trif V., dl. Gavan E., dl. Bucatanschi M.}

7. Proiect de hotarare privind modificarea si completarea art.1 la H.C.L. 

nr.332/28.07.2011 privind atribuirea in folosinta gratuita Arhiepiscopiei Dunarii de 
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Jos, pe durata existentei constructiei, a terenului proprietate a municipiului Galati, 

administrat de Consiliul Local, in suprafata totala de 8427 mp. situat in Galati str. 

Prelungirea Traian nr.1;

Are avizul favorabil si e necesar sa avem 14 voturi pentru aprobare. Daca sunt comentarii?
Cine este pentru?                                19 voturi
Cine este impotriva?                            0 voturi
Cine se abtine?                                     0 voturi
Lipsesc din sala 3 consilieri {dl. Trif V., dl. Gavan E., dl. Bucatanschi M.}

8. Proiect de hotarare privind modificarea si completarea articolului 1 din HCL 

nr.422/01.09.2005 in sensul prelungirii duratei de concesionare cu 5 ani, respectiv 

pana la data de 31.08.2016;

Are avizul favorabil si e necesar sa avem 14 voturi pentru aprobare. Daca sunt comentarii?
Cine este pentru?                                20 voturi
Cine este impotriva?                            0 voturi
Cine se abtine?                                     0 voturi
Lipsesc din sala 2 consilieri { dl. Gavan E., dl. Bucatanschi M.}

9. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de executie a bugetului de venituri 

si cheltuieli a municipiului Galati, pe trimestrul III, al anului 2011;

Are avizul favorabil si e necesar sa avem 14 voturi pentru aprobare. Daca sunt comentarii?
Cine este pentru?                                20 voturi
Cine este impotriva?                            0 voturi
Cine se abtine?                                     0 voturi
Lipsesc din sala 2 consilieri { dl. Gavan E., dl. Bucatanschi M.}

10. Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului general de venituri si cheltuieli 

al municipiului Galati;

Are avizul favorabil si e necesar sa avem 14 voturi pentru aprobare. Daca sunt comentarii?
Cine este pentru?                                20 voturi
Cine este impotriva?                            0 voturi
Cine se abtine?                                     0 voturi
Lipsesc din sala 2 consilieri { dl. Gavan E., dl. Bucatanschi M.}

11. Proiect de hotarare privind modificarea si completarea art.1 al HCL nr.640/22 12 

2009 privind instituirea unor taxe speciale pentru anul 2010;

Are avizul favorabil si e necesar sa avem 14 voturi pentru aprobare. Daca sunt comentarii?
Cine este pentru?                                20 voturi
Cine este impotriva?                            0 voturi
Cine se abtine?                                     0 voturi
Lipsesc din sala 2 consilieri { dl. Gavan E., dl. Bucatanschi M.}
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12. Proiect de hotarare privind aprobarea actului aditional la contractul de asociere 

incheiat intre Asociatia Handbal Club Otelul Galati si municipiul Galati;

Are avizul favorabil si e necesar sa avem 14 voturi pentru aprobare. Daca sunt comentarii?
Cine este pentru?                                20 voturi
Cine este impotriva?                            0 voturi
Cine se abtine?                                     0 voturi
Lipsesc din sala 2 consilieri { dl. Gavan E., dl. Bucatanschi M.}

13. Proiecte de hotarari privind  desemnarea unui reprezentant al Consiliului Local 

al municipiului Galati in Consiliul de administratie la unitatile scolare;

Proiectul presupune buletine de vot si propun sal discutam mai tarziu, cu alte puncte care 
sunt cu buletine de vot.

14. Proiect de hotarare privind aprobarea actului aditional la contractul de asociere 

incheiat intre FOTBAL CLUB POLITEHNICA  si Municipiul Galati;

Are avizul favorabil si e necesar sa avem 14 voturi pentru aprobare. Daca sunt comentarii?
Cine este pentru?                                20 voturi
Cine este impotriva?                            0 voturi
Cine se abtine?                                     0 voturi
Lipsesc din sala 2 consilieri { dl. Gavan E., dl. Bucatanschi M.}

15. Proiect de hotarare privind acordarea unor ajutoare de urgenta;

Are avizul favorabil si e necesar sa avem 14 voturi pentru aprobare. Daca sunt comentarii?
Cine este pentru?                                20 voturi
Cine este impotriva?                            0 voturi
Cine se abtine?                                     0 voturi
Lipsesc din sala 2 consilieri { dl. Gavan E., dl. Bucatanschi M.}

16. Proiect de hotarare privind aprobarea ajutorului de urgenta constand in lemne 

de foc pentru sezonul rece al anului 2011;

Are avizul favorabil si e necesar sa avem 14 voturi pentru aprobare. Daca sunt comentarii?
Cine este pentru?                                20 voturi
Cine este impotriva?                            0 voturi
Cine se abtine?                                     0 voturi
Lipsesc din sala 2 consilieri { dl. Gavan E., dl. Bucatanschi M.}

17. Proiecte de hotarari  privind aprobarea unor PUD;

Exista avizele, sunt si pe laptop, daca doriti sa le votam in grup? Da. 
Cine este pentru?                                20 voturi
Cine este impotriva?                            0 voturi
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Cine se abtine?                                     0 voturi
Lipsesc din sala 2 consilieri { dl. Gavan E., dl. Bucatanschi M.}

18. Proiect de hotarare privind aprobarea bilantului termoenergetic la nivelul 

municipiului;

Este scos de pe ordinea de zi.

19. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei si statului de functii la 

Politia Locala Galati;

Are avizul favorabil si e necesar sa avem 14 voturi pentru aprobare. Daca sunt comentarii?
Cine este pentru?                                20 voturi
Cine este impotriva?                            0 voturi
Cine se abtine?                                     0 voturi
Lipsesc din sala 2 consilieri { dl. Gavan E., dl. Bucatanschi M.}

20. Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii Consiliului Local al municipiului 

Galati in vederea constituirii Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara ECOSERV si 

aprobarea Actului Constitutiv si a Statutului Asociatiei de Dezvoltare 

Intercomunitara ECOSERV;

Are avizul favorabil si e necesar sa avem 14 voturi pentru aprobare. Daca sunt comentarii?
Cine este pentru?                                20 voturi
Cine este impotriva?                            0 voturi
Cine se abtine?                                     0 voturi
Lipsesc din sala 2 consilieri { dl. Gavan E., dl. Bucatanschi M.}

21. Proiect de hotarare privind incetarea calitatii unui  membru in Consiliul de 

Administratie la SC ADMINISTRATIA PIETELOR AGROALIMENTARE SA Galati;

Are avizul favorabil si e necesar sa avem 14 voturi pentru aprobare. Daca sunt comentarii?
Cine este pentru?                                20 voturi
Cine este impotriva?                            0 voturi
Cine se abtine?                                     0 voturi
Lipsesc din sala 2 consilieri { dl. Gavan E., dl. Bucatanschi M.}

22. Proiect de hotarare privind numirea  unui  membru in Consiliul de Administratie 

la SC ADMINISTRATIA PIETELOR AGROALIMENTARE SA;

Presupune buletine de vot.

23. Proiect de hotarare privind finantarea de la bugetul local a Revistei Culturale 

ANTARES, pe anul 2011;

Are avizele necesare, daca sunt comentarii?
Cine este pentru?                                20 voturi

15



Cine este impotriva?                            0 voturi
Cine se abtine?                                     0 voturi
Lipsesc din sala 2 consilieri { dl. Gavan E., dl. Bucatanschi M.}
Revenim la punctul 13 din ordinea de zi .

13. Proiecte de hotarari privind  desemnarea unui reprezentant al Consiliului Local 

al municipiului Galati in Consiliul de administratie la unitatile scolare;

Va rog, propuneri.
DL. CIUMACENCO N.
Pentru “Radu Negru”, pe dl. Constantin A. Pentru gradinita “Scufita Rosie”, pe dl. Bogatu 
H.
DL. MIHAI A.
Pentru gradinita “Tom si Jery”, pe dl. Olaru C. Pentru gradinita “Iosif”, pe dl. Trif V.
DL. GHEORGHE T.I.
Pentru Sc. Postliceala “Intelectul”, pe dl. Mihailov R. Pentru gradinita “Licurici”, pe dl. 
Mihailov R.
DL. ILIE Z.
Pentru gradinita “Iulica”, dl. Roman P.

22. Proiect de hotarare privind numirea  unui  membru in Consiliul de Administratie 

la SC ADMINISTRATIA PIETELOR AGROALIMENTARE SA;

DL. DOBREA V.
Exista propunerea pentru dl. Simion Marius. Rog membrii comisiei de numarare si 
validare a voturilor sa preia voturile si sasi faca treaba. Intre timp, trecem la urmatorul 
punct de pe ordinea de zi, interpelari, interventii, cereri.
DL. RAINEA N.
Domnule presedinte, stimati colegi, am mai ridicat si in sedintele anterioare problema asta 
si asa cum sunt eu, perseverent, nu ma las pana nu o so rezolvam. In statiile din Tiglina I 
si pe o parte si pe alta, in centru si mai sunt vreo 3 locuri, pe unde ma duc eu, pentru ca eu 
merg numai cu mijloacele de transport in comun, este mare aglomeratie in statie. Vin 8, 10 
masini odata, din care autobuzele nu opresc in locul unde este marcat. Am rugat comisia 
care se ocupa de aceste treburi, sa vina sa facem ceva. Sunt dispus la orice ora, din zi si din 
noapte, sa vedem, poate facem ceva, pentru ca masinile opresc mult in spate si pierzi 2,3 
masini si stai pana iti vine rau in statie.
DL. PRESEDINTE DOBREA V.
Poate sa raspunda cineva de la comisie? Ii dau cuvantul dlui Alexe.
DL. ALEXE P.
Am si eu o intrebare pentru dl. Primar, de fapt doua si pentru cei doi Viceprimari, pentru 
ca cel putin, unul, dintre Viceprimari, se facea ca na trecut pe la Primarie in acea 
perioada, in care, Apaterm a functionat in ilegalitate. Intrebarea mea este: aveati 
cunostinta, in conformitate cu dispozitiile art. 39 din Legea serviciilor comunitare de 
utilitati publice, nr.51/2006, cu modificarile si completarile ulterioare, furnizarea sau 
prestarea serviciilor de utilitati publice, este permisa numai pe baza licentei emise sau 

16



recunoscute, dupa caz, de autoritatile de reglementare competente si a contractului de 
delegare a gestiunii ? Pentru ca, este clar, dvs. trebuia sa stiti ca, de la 1 ianuarie, Apaterm 
nu mai functiona pe baza unor autorizatii legale. Si daca vrem ca Apaterm sa furnizeze in 
continuare, trebuia sa fie in legalitate. A doua intrebare, numai pentru dl. Primar este: daca 
totusi a binevoit sasi aduca aminte despre problema de la Teatrul “Nae Leonard” ?
DL. PRESEDINTE DOBREA V.
Va rog, dl. Primar.
DL. PRIMAR
Deci, domnule profesor, eu va zic un lucru. Dupa lege, cei care raspund de administratia 
locala, de Apaterm, sunt CL si Primarul, nu este altcineva. Ca na dat autorizatie, ca na 
facut, alea se mai pot discuta.
DL. ALEXE P.
Dumneavoastra spuneti ca, CL si Primarul au mai mare putere decat legea. Ati citit legea ?
DL. PRESEDINTE DOBREA V.
Dl. Primar, raspundeti la intrebare ?
DL. PRIMAR
Eu la intrebare raspund, sigur. Cei care raspund de problemele administratiei locale sunt 
CL si Primarul. Daca unul zice altceva, de ce iam mai ales pe acestia ?
DL. PRESEDINTE DOBREA V.
Dar, stiati de legea asta ?
DL. PRIMAR
Sunt atatea legi ambigue date la romani. Acum trebuie sa rezolvam problemea cu 
incalzirea. Daca cineva isi inchipuie ca noi o sa fim cei care tot o sa luam suturi de la 
diversi, va inselati. Eu vreau ca aceasta agentie care o avem, sa fie formata din oameni de 
specialitate, pe cand, la 102 oameni, are numai 2 specialisti. Ce vrei sa zic eu?
DL. ALEXE P.
Reformulez. Este nevoie sa aiba aprobare Apaterm?
DL. PRIMAR
Nu era nevoie sai retraga autorizatia.
DL. ALEXE P.
Ea a expirat.
DL. PRIMAR
Am ceruto domnului si nu lea dato a doua oara. 
DL. ALEXE P.
Atunci, inseamna ca nu ati respectat legea. Legea este facultativa?
DL. PRIMAR
In Romania sunt vreo 5 orase domnule, Craiova, Galati, Constanta, Bucuresti, nici unul 
din astea nu au datoriile 0, cum neau zis ei. Intrucat, nus datorii 0, nu va mai dam licenta. 
De ce ?
DL. ALEXE P. 
Domnule Primar, departe de mine de a apara vreun punct de vedere, sar putea sa nu aiba 
dreptate ANRSCul sau cineva care trebuie sa le dea sau nu licenta, dar dvs., legal, trebuia 
so cereti?
DL. PRIMAR
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Da, domnule, sa cerut. Intrebatio pe directoare si va arata. Ca acolo se pandeste ceva, sa 
vedem cum ii gasim in dificultate, astai altceva, dar nui ceva care sa ne faca cinste, 
ascultatima pe mine.
DL. PRESEDINTE DOBREA V. 
Dle Trif, aveti cuvantul.
DL. TRIF V.
Multumesc, dle presedinte. In primul rand, am rugamintea ca acest material, care a fost 
distribuit in sedinta, prin amabilitatea aparatului de specialitate al Prefecturii, sa ajunga la 
fiecare consilier in parte si sa fie analizat intocmai. Acest punct de vedere al ANRSCului, 
care reprezinta punctul de vedere legal al autoritatii legale din domeniu, punct de vedere 
legal, care a fost formulat dupa ce sa facut o actiune de control la SC Apaterm SA Galati, 
incheiat printro nota de control in luna mai, si bineinteles atunci administratia locala a 
fost notificata despre aceste abateri, dar, din grija cuiva, aceasta informare nu a ajuns si la 
consilierii locali. Si atunci, prin intermediul Prefecturii, sa asigurat realizarea informarii, 
pe lege, asupra situatiei contraventionale care exista la Galati, in ceea ce priveste prestarea 
serviciului de distribuire a agentului termic de catre SC Apaterm. In primul rand, SC 
Apaterm este in ilegalitate, pentru ca nu mai are un contract legal de concesiune, incheiat 
cu CL. Legea ne spune ca, un contract de concesiune poate sa fie atribuit in mod direct, o 
singura data, CL poate atribui in mod direct, in conditii de legalitate, o singura data, in 
mod direct , un contract de concesiune unei societati cu actionar unic, CL. Sa intamplat in 
2003 si contractul a fost valabil pana in 2008. Ulterior, acest contract a fost prelungit inca 
o data , printrun act aditional, legea le dadea voie. In schimb, in 2010, sa facut 
prelungirea contractului, a doua oara, printrun act aditional, care nu este legal. Domnule 
Primar, este o problema legala. Daca sunteti inginer, mergeti in productie, lasati 
administratia pe seama persoanelor care au calificarea necesara. Nu cred ca, in functie de 
meseria pe care am dobandito noi, in urma studiilor facute, putem sa ne ocupam de un 
domeniu sau nu. Iar acest domeniu vizeaza reglementarea. Dvs., ca inginer, trebuia sa 
ramaneti in productie, nu la Primarie. Eu am exprimat un punct de vedere pe lege. 
Rugamintea mea este, ca acest punct de vedere al autoritatii de reglementare sa fie 
analizat, iar cand ne intalnim in sedinta extraordinara de CL, sa adoptam o hotarare care 
este lasata in seama CL, dar in conditiile respectarii legii, nimic mai mult, multumesc.
DL. CRISTEA M.
Domnule presedinte, am rugamintea, daca se poate, ca tot expozeul acesta, sal repete dl. 
Trif, pentru ca, a vorbit prea repede si nam reusit sa inteleg. Daca se poate, so ia de la 
capat.
DL. TRIF V.
Cu siguranta, pentru orice galatean, am sa mai prezint inca o data situatia. In primul rand, 
exista un contract de concesiune legal incheiat, in al doilea rand, ultima licenta valabila, 
acordata pentru Apaterm, a expirat ulterior. Licenta pe care a solicitato Apaterm, este 
licenta de participare la licitatie, nu licenta de prestare. Apaterm a atacat in instanta 
retragerea licentei si a pierdut.
DL. LUPU S.
Dle Trif, la cat de patruns sunteti in sustinerea acestei probleme, oricine se poate intreba, 
de bun simt, oare ce interese sunt totusi?
DL. TRIF V.

18



Apararea legii. Noi nu negociem. Negocierea in lege ar insemna incalcarea ei.
DL. LUPU S.
Nu e vorba de negociat legea. Sunteti prea patimas in aplicarea acestei legi.
DL. TRIF V.
Patimas, versus, indiferent. 
DL. LUPU S.
Nu, patimas, versus, corect  
DL. BOGATU H.
Domnule Trif, daca tot suntem la diverse, putem discuta mai cu calm, explicatine si noua. 
In conditiile in care Apaterm va distribui aceasta caldura, pe care toata lumea o asteapta si 
care dvs., spuneti ca ar fi cel mai plauzibil punct, Electrocentrale, cand vedeti dvs. ca 
aceste Electrocentrale ar putea da caldura, respectand cadrul legal?
DL. TRIF V.
Din punctul meu de vedere, pe Ordonanta 34, art.122, se poate incredinta direct si aceasta 
societate poate presta serviciul pana la sfarsitul sezonului rece. Noi am estimat ca sezonul 
rece sar putea intinde pana la 1 aprilie. Ulterior, prin grija CL, a administratiei publice 
locale, se poate organiza o licitatie, care sa desemneze un alegator.
DL. BOGATU H.
E vorba de contracte si de relatia cu cetateanul, cu asociatiile. Cum vedeti dvs, pentru ca, 
asa, ca sa preia de la Apaterm, pentru ca sunt punctele termice si toate celelalte. Nu trebuie 
preluate de la Electrocentrale? In cat timp sar face?
DL. CIUMACENCO N.
Stiti cate contracte are Apatatermul?
DL. TRIF V.
Da, stiu, cu fiecare asociatie, sunt in jur de 800.
DL. CIUMACENCO N.
Va dau o veste proasta. Sunt 800 cu asociatiile de proprietari si 650 sunt cu unitati de 
invatamant, spitalicesti si cu firme, 1.700 de facturi pe luna, care se elibereaza. Cati 
oameni va trebuie? Aveti unul singur.
DL. TRIF V.
Domnule Viceprimar, va impotmoliti in redactarea documentelor. Daca as fi facut studii 
de birotica, mas fi ocupat de redactarea documentelor, ca timp. Avand specialitate pe 
domeniul dreptului, ma ocup de respectarea legii.
DL. PRESEDINTE DOBREA V.
Datimi voie, il rog pe dl. consilier Mihailov Raul sa prezinte rezultatul votului.
DL. MIHAILOV R.
Rezultatul votului dumneavoastra pe buletine de vot.

 13. Proiecte de hotarari privind  desemnarea unui reprezentant al Consiliului Local 

al municipiului Galati in Consiliul de administratie la unitatile scolare;

Toate propunerile facute de dvs. au intrunit :
Pentru                                           20 voturi
Impotriva                                       0 voturi
Abtineri                                          0 voturi
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Lipsesc din sala 2 consilieri { dl. Gavan E., dl. Bucatanschi M.}

22. Proiect de hotarare privind numirea  unui  membru in Consiliul de Administratie 

la SC ADMINISTRATIA PIETELOR AGROALIMENTARE SA;

Propunerea a fost facuta pentru dl. Simion Marius.
Pentru                                           19 voturi
Impotriva                                       1 vot
Abtineri                                          0 voturi 
Lipsesc din sala 2 consilieri { dl. Gavan E., dl. Bucatanschi M.}
DL. DOBREA V.
Va multumesc, declar inchisa sedinta de astazi.

                                  

PRESEDINTE  SEDINTA,

                                              DL. VICTOR  DOBREA

                                                                                              AVIZAT,

                                                                                            SECRETAR,

                                                                                      GRIGORE  MATEI

RED./DACT.

MARIANA CARAUSU
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